



# NATIONAL CAPITAL COMMISSION COMMISSION DE LA CAPITALE NATIONALE

## TENDER ADDENDUM

**Rideau River Eastern Pathway Flood  
Damage  
NCC Tender File # AL1779**

**Date: October 9, 2018**

## ADDENDA À LA SOUMISSION

**Le sentier est de la rivière Rideau, dommages  
causés par les inondations  
Numéro de demande de soumission de la CCN no.  
AL1779**

**Date : 9 octobre 2018**

---

### ADDENDUM #: 1

---

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

1. Another non-mandatory site visit has been scheduled.

A NON MANDATORY site visit will be held on Thursday, October 11, 2018 at 10:30am Ottawa Time. The meeting place will be the NCC Vincent Massey Park parking lot off of Heron Rd, Ottawa, ON. Refer to Google maps link: <https://goo.gl/maps/GtkWJ3NscmB2>. All costs incurred by the Bidder to attend the site visit will be at their expense. The NCC will not reimburse any Bidder for expenses related to the site visit. The bidder assumes all responsibility for obtaining sufficient information and hereby certifies that he/she has visited the above site and is fully content and satisfied that he/she has obtained full knowledge of all matters affecting the proper execution and completion of the work described in the specifications and drawings relating to the tender

Allan Lapensée  
Senior Contract Officer  
Procurement Services  
Corporate Services Branch

---

### ADDENDA n° : 1

---

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appels d'offres et des documents relatifs au contrat :

1. Une autre visite de site non obligatoire est cédulée.

Une visite de site NON OBLIGATOIRE aura lieu jeudi, le 11 octobre 2018 à 10h30, heure d'Ottawa. Cette visite se tiendra au terrain de stationnement de la CCM au parc Vincent Massey de la rue Heron, Ottawa, ON. Voir lien google : <https://goo.gl/maps/GtkWJ3NscmB2>. Tous les coûts engendrés par le soumissionnaire afin d'assister à la visite de site seront à ses frais. La CCN ne remboursera pas le soumissionnaire pour les dépenses associées à la visite de site. Le soumissionnaire s'engage à assumer toute la responsabilité d'obtenir les renseignements nécessaires à la soumission de cette offre et qu'il déclare ai visité les lieux ci-haut mentionnés et suis pleinement satisfait et convaincu de connaître parfaitement tout ce qui pourrait affecter la parfaite exécution et l'achèvement du travail décrit dans les devis et dessins se rapportant à cette appel d'offre

Allan Lapensée  
Agent principal de contrats  
Services de l'approvisionnement  
Direction des services généraux